
  
 
SACO-föreningen   2023-04-14 
Karolinska Institutet 
 
Närvarande: 
Torkel Falkenberg 
Claes Frostell 
Wietze de Vries 
Taher Darreh-Shori 
Virpi Töhönen 
Helin Norberg 
Björn Andersson 
Annica Lindkvist 
 
Tid:     14 april 2023  
Plats: via Zoom 
 
Dagordning 
 

1) Mötets öppnande 

2) Godkännande av dagordning 

3) Virpi valdes till sekreterare, Annica till justerare 

4) Tidigare protokoll godkändes 

5) Allmän avstämning – inkluderar rapporter från arbetsgrupper, styrelser, nämnder, och HR-
samverkan 
Torkel redogjorde om betydelsen av rekrytering av ytterligare ett huvudskyddsombud. 
Diskussion kring kommande lönerevision där industrin har satt märket till 7.4% för de 
kommande två åren, i det ligger även avsättningar till flexpension. Viktigt att poängtera att 
den avtalade lönehöjningen ska ses som ett golv och inte ett tak.  
 
Nytt beredskapsavtal i samarbete med KM för KIs veterinärer är på gång. 
 
RIM, Research Information Management System, har samverkats och kommer att 
genomföras vid KI. Tanken är att alla forskare vid KI ska ingå i plattformen RIMS. Syftet med 
RIMS är att skapa ett sammanhållet systemstöd för forskningsinformation på KI så att 
adekvat, uppdaterad och korrekt information om KI:s pågående och avslutade forskning 
respektive forskare ska vara lätt tillgänglig för både externa och interna användare.   
 
I KU diskuterades kvalitetsrapporten som skall lämnas in till Fakultetsnämnden. Bland annat 
diskuterades strategiska satsningar som bör göras framgent, t ex för kompetensförsörjning 



av lärare och hur vi tar tillvara erfarenheter från pandemin. 
GUAs roll vid nyrekrytering av lärare diskuterades också. I dagsläget har de i stort sett inte 
mycket att säga till om. GUAs roll enligt KI: GUA har på delegation från prefekt övergripande 
ansvar och beslutsbefogenheter för utbildningsfrågor på grundnivå och avancerad nivå vid 
institutionen. GUA är ordförande i institutionens utbildningsnämnd och därmed den som 
ansvarar för kvaliteten och forskningsanknytningen i institutionens utbildningsuppdrag. 
Handlingsplan som tagits fram efter UKÄs tematiska utvärdering av 
sjuksköterskeprogrammet diskuterades.  
En ny UP för BMA programmet har tagits fram och kan komma att få effekt på 
undervisningsuppdragen.  
Ny besluts och delegationsordning för KU diskuterades. 
 
KFU rapporterar om akut kompetensförsörjning och ett antal åtgärder har diskuterats efter 
resultaten i exit polls, examensenkäteten, som genomförs vid KI  

6) Helin från styrelsen tillsammans med Per Hellman från Naturvetarna håller i regelbundna 
platsombudsträffar, som är uppskattade och har högt deltagande. Våren möten tar upp 
fackligt arbete, samverkan och har som främsta uppgift att lära upp POn på institutionerna. 
Fokus på höstens möten ligger på lönerevision och RALS-T. 

7) Alla medlemmar i styrelsen ska skriva sin del i verksamhetsberättelsen i Teams till 
kommande årsmöte senast fredagen 21/4, för summering och översättning. Årsmötet är 
planerat till 25/5. 
Wietze följer upp arbetet med valkommittén. 

8) Louise Andersson, HR-controller, som ansvarar för utvecklig och förvaltning av 
personalapplikationer i KI:s VIS, var inbjuden till mötet för att informera styrelsen om VIS 
olika användningsområden.   
 

9) Genomgång av innehåll i medlemsbrev (utskick) gicks igenom. Wietze skickar ut till 
medlemmarna. 

10) Mötet avslutas 
 
 
 
 
Virpi Töhönen, sekreterare  Annica Lindkvist, justerare 
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